

简 要 说 明

一、本篇资料反映陕西农业生产和农村经济的基本情况，内容主要包括耕地、农林牧渔业产值、主要农产品产量、造林、畜牧业和渔业生产情况、农业机械拥有量、农业基地县等方面的统计资料。

二、农村经济统计范围包括除县城关镇以外所有乡镇的社会经济活动。

三、粮食播种面积及产量、主要畜禽产品产量全省

为抽样调查数。

四、本篇资料中，渔业及农业现代化情况由省农业农村厅提供，造林情况及2010年以后林产品产量由省林业局提供，灾情由省应急管理厅提供。

五、根据第三次全国农业普查结果，对2007—2017年部分数据进行了修订。

Brief Introduction

I. This chapter reflects the basic conditions of agricultural production and rural economy of Shaanxi Province, mainly including cultivated land, output of agriculture, forestry, animal husbandry and fishery, output of major products, forestation, animal husbandry and fishery production, quantity of agricultural machinery and agricultural base county.

II. Rural social and economic statistics cover social and economic activities in all townships except county towns.

III. The sown area and output of grain and output of main animal products of Shaanxi Province are collected

with sample survey.

IV. The fishery and agricultural modernization situation are provided by Shaanxi Provincial Department of Agriculture and Rural Affairs. The forestation situation and output of forest product after 2010 are provided by Shaanxi Province Forestry Department. The data on disasters are provided by Shaanxi Provincial Department of Civil Affairs.

V. According to the results of the third national agricultural census, some data from 2007 to 2017 have been revised.